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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll a gyógypedagógusok és gyógypedagógiai 
asszisztensek oltása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A gyógypedagógusok és gyógypedagógiai asszisztensek munkája kiemelten fontos, mert nem csak
egyszerűen tanítanak és nevelnek, hanem gyermekek tízezreinek jelentik az egyetlen lehetőséget a
nevelés-oktatásba,  az  integrációba  és  ezáltal  a  teljes  értékű  élet  felé.  Speciális  ismeretekkel
rendelkeznek a különböző képességek fejlesztésére, az ismeretek kis lépésre lebontott, elemi szinten
kezdődő,  egymásra  épülő  magyarázatára,  nehéz  szociokulturális  környezetből  érkező,  akár
magatartásproblémás tanulókkal való foglalkozásra.

Az oktatásra jellemző nehézségek a gyógypedagógusokat is ugyanúgy érintik, mint mindenkit, aki a
köznevelésben  részt  vesz.  A koronavírus-járvány  az  ő  munkáját  sem  tette  könnyebbé,  sőt.  A
megváltozott körülmények miatt sokszor nehézkes a szülőkkel kommunikálni, a jelenléti oktatásban
pedig sajnos többen betegen is elvitték a gyerekeiket iskolába, nem küldtek velük maszkot, vagy
épp a meglévő tisztasága okozott gondot.

Fontos,  hogy a sajátos nevelési  igényű gyermekek nem csak oktató-nevelő,  hanem differenciált
fejlesztésben is részesülnek az intézményekben, aminek kivitelezéséhez a szülőnek otthon nincsen
eszköze, kapacitása, felkészültsége vagy pedig egyszerűen fizikai ereje.

Épp  ezért  kiemelten  fontos,  hogy  a  sajátos  nevelési  igényű  gyermekek  nevelés-oktatásáról
gondoskodó szakemberek is kiemelt figyelemben részesülhessenek.

Fentiekre való tekintettel kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy:

1.Milyen arányban vannak beoltva a gyógypedagógusok?



2.Milyen arányban vannak beoltva a gyógypedagógiai asszisztensek?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2021.04.13.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP
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